
FAU - Møte 7.januar 2019   
Tidspunkt: 18:00 – 19:30  
Sted: Lærerværelset, Sandved skole  
 

ID Tittel  Aksjon / Ansvarlig  
1 Velkommen og godt nyttår.  FAU-leder 
 Leder ønsker velkommen  

Oppmøteregistrering for årsmelding 
 
1C, 2A, 2C, 2D, 3A, 3B, 3C, 3D, 4A, 4C, 4D, 5B, 5C, 5D, 6A, 6c (vara), 
6D, 7A (vara), 7B, 7C, SFO-representant.  
 

 
Kasserer 

2 Informasjon fra ledelsen (25 min)  Rektor/Inspektører  
 Skolens ledelse (Egil, Marianne)  informerte om aktuelle saker: 

● Foreldreundersøkelsen. Fantastisk innsats, 
deltakerprosenten er høy. Vil bli gjennomgått med 
Hjem-Skole-komiteen.  

● Elevundersøkelsen (5.,6.,7.) ferdig. Vil bli gjennomgått.  
● Nasjonale prøver tatt. Vil bli gjennomgått i mars.  
● Chrome book. Alle ned til og med fjerde trinn har fått 

Chrome book. Tredje trinn vil få i januar. Alle trinn skal ha 
fått innen påskeferien.  

● Info/drøfting: Kriterier for klassesammensetning for 1.trinn. 
Det er meldt inn 96 elever. Vurderer å vente med å fastsette 
klasser før oppstart, og heller vente til etter at lærerne har 
blitt kjent med elevene, evt. bruke fargekoder for ulike 
grupper.  Dersom fastsettelse venter, så kan man ta 
pedagogiske og sosiale  hensyn, i tillegg til kjønn, geografisk 
fordeling, mm. Man ønsker å legge mest vekt på det 
pedagogiske ved fastsettelse av klasser. Innspill fra foreldre; 
kan fastsettelse skje etter høstferien, og ikke vente til andre 
trinn med fastsettelse.  

● Rektor Siri er fremdeles sykemeldt, Kjartan Brunvær er 
fungerende rektor. PMN: FAU ber om at skolen vurderer å 
sette inn en vikar som ekstra inspektør.  

● Skolens forslag til tema på felles foreldremøte i vår: 
nettvett, skole-hjem samarbeid, spill, aldersgrenser, 
grensesetting, selvregulering, leggetid, etc. 

● Om Økonomiplanen 2019-2022 og aksjonen 3.desember; 
7.trinn starter på Skeiane til høsten. Lærere som evt. følger 
elevene til Skeiane som blir 7-10 skole vil måtte skifte 
arbeidsgiver. Ledelsen holder personalet orientert. Det har 
vært en del spørsmål fra de ansatte.  Dersom ingen lærere 
går over til Skeiane, så vil Sandved skole ha overtallighet av 
lærere. FAU stiller spørsmål til om skolen vil være fleksible 
med hensyn til permisjoner og midlertidige ansettelser. FAU 
står til disposisjon for skolens ledelse og lærere om  vi kan 
være til nytte.  Dersom Skeiane ikke er klart i august, så vil 
7.trinn være på Soma skole. FAU vil sammenfatte et brev til 
politisk ledelse og fagstab i kommunen med innspill om hva 

 



vi foreldre tenker omkring flyttingen av 7.trinn til Skeiane. 
Foreldre oppfordres til å sende innspill og argumenter på 
epost til FAU sandvedfau@gmail.com.   

 
3 FAU Felles (30 min) FAU-leder  
 Generell informasjon til FAU fra SU, KFU og  

1. Status fra Politisk gruppe - Lystog og videre fremdrift mtp 
skolens kapasitet (Marit Hembre). Politisk komite har hatt en 
rolig periode i desember, det planlegges å gjøre tiltak for å 
sikre at Sandved skole fremdeles er synlig for politikerne når 
neste økonomiplan skal utarbeides.  

2. Forslag til tema for felles foreldremøte i vår. Hvilke aktuelle 
temaer ønsker vi å sette fokus på og forslag til 
foredragsholdere vi ønsker å invitere?  

o Mobilvett for barn og voksne;  
o Psykisk helse (Adil Khan har holdt foredrag på 

kulturskolen) 
o Se liste over foredragsholdere på Verdensdagen for 

psykisk helse (råd for psykisk helse).  
o Selvregulering/Mestringstro. Trygghetssirkelen.  
o Art-foredrag.  
o Wendy Hanson, Arnt Ove Engelien.  

3. Norway Chess School Tournament (Marit Hembre). 
FAU-representanter oppfordres til å videreformidle til sine 
klasser informasjon om turneringen, og å oppfordre flest 
mulig om å delta. For mer informasjon se 
http://norwaychess.no/skoleturnering-2019/  

 
 
 

4 Eventuelt  
Nye saker meldes minst en uke før. 

FAU-leder  

  
De som ikke er med i komitearbeid, kan gå hjem. 
 

 

5 Komite -arbeid (30 min)  
 FAU deles inn i to grupper: Foreldre-skole samarbeid og Politisk 

gruppe. En kort oppsummering sendes til vikarierende FAU sekretær 
Marit Hembre. mailto: marit.hembre@gmail.com  innen to dager.  

+ annet relevant komite -arbeid. 

 

5.1 Hjem -skole samarbeid  FAU-leder  
 Tilstede: Randi T. Egeland 7C, Tor Kvammen 6B, Oddvar Madland 4A 

og Hege J.Wee - 5D 

5.1.1.  Valg av leder 

Hege J.Wee ble valgt som leder for komiteen. 

5.1.2.  Plan for foreldremøte med tema for vår 2019: 

På FAU møtet ble Adil Kahn nevnt som en potensiell foredragsholder 
for foreldremøte.  Vi ble enige om å gå videre med Adil, med ikke 
som foredragsholder på foreldremøte, heller som et eget initiativ.  

 

mailto:sandvedfau@gmail.com
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DANSER OG SKUESPILLER SOM BRENNER FOR Å FORMIDLE 
VIKTIGHETEN AV RELASJONER OG INKLUDERING. 
https://www.athenas.no/flx/foredragsholdere/adil-khan/ 
 
Tor Kvammen forteller at Skeiane ungdomsskole skal ha en 
forestilling som omhandler psykisk helse 2. uken i mars.  
Vi ønsker å forsøke på et samarbeid med Skeiane i en bestilling av 
Adil Kahn. Han egner seg godt til både foreldre, lærere og 
5.-7.klassinger på Sandved skole.  
Kanskje vi kan søke kommunen om økonomisk støtte? 
Randi T.Egeland kan kontakte Adil når det blir nødvendig med et 
tilbud fra han. 
 
Tema for vårens foreldremøte: 
Skoler og barnehager kan fortelle om at det har skjedd en endring i 
de unges atferd. Institusjonene må bruke mye tid på å lære unge 
`vanlig folkeskikk`. Ledelsen på Sandved foreslår tema som 
selvregulering, grensesetting, leggetid, etc. Hvordan kan vi som 
foreldre gjøre vår oppgave som oppdragere best mulig i dagens 
samfunn. Vi trenger tydelige stemmer. 
Vårt forslag til tema er: Foreldrerollen 
Forslag til foredragsholder: Pål Roland. 
Pål Roland blir brukt av Sandved skole hvert år for nye 1.klasse 
foreldre. Han er en dyktig foredragsholder med mye erfaring og 
faglig tyngde. Vi ønsker å utfordre han på å snakke om foreldrerollen 
i 2019. Inn under dette temaet kan han komme innom 
grensesetting, selvregulerende atferd, søvn, rollemodeller…osv. 
Andre forslag til navn på temaet:  

● -  Arnt Ove Engelien 
http://www.minorg.no/web/skolemote.nsf/article/8212ADD
3939B1C3AC1257FDF003138F8?opendocument. 

● -  Wendy Hanson 
https://psykologtidsskriftet.no/nyheter/2010/03/far-andre-t
il-glode 

Hege går i dialog med ledelsen om dette. 
 

Annet:  Alle i komiteen mailer aktuelle tema for gruppa til Hege 
innen neste FAU møte. På neste møte avgjør vi hvilke saker vi ønsker 
å sette fokus på. 

 

5.2 Politisk gruppe FAU-nestleder  
 ● Gjennomføring av Lystog var bra. Lovnaden fra ordfører og 

andre i bystyret var at det ble satt av midler til prosjektering 
(prosjektmidler) av ny skole på Sandved i 2019.  

● Det viktigste for FAU i forbindelse med Lystoget var å få 
Sandved skole med i Økonomiplan, slik at ordningen med 
7.trinn til Skeiane er en midlertidig løsning. Politisk gruppe 
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planlegger oppfølging og ytterligere synliggjøring av Sandved 
skole for politikere i mars 2019.   

5.3 Elevkvelder for 5. og 7.trinn 5. og 7.trinn 
 ● FAU repr for 5. og 7.trinn planlegger elevkvelder for 5., 6. og 

7.trinn. 
● Hege deler link til tidligere erfaringslogger, slik at alle kan 

forberede seg i forkant. 

 

 

Neste FAU-møte: Mandag 4.februar 2019  


